

Questions and Answers

Question 1

Are these bilingual hearings or are they either fully in English or fully in French?

Answer 1

Bilingual. All Commission proceedings (hearings and meetings) permit speakers to use their preferred official language. Generally, meetings are more likely to be bilingual and hearings are usually mostly in the official language of the licence applicant.

Question 2

Will you require reporters to attend on site for all hearings?

Answer 2

No. Some proceedings will be virtual-only, and some will be hybrid virtual/in-person. The reporters would not be required to attend on site but may elect to do so.

Question 3

When connecting to the microphone feed at the hearing site, if we are expected to attend in person, will we have access to a single feed that provides all the different microphone channels on a single line-in, or will we be expected to take in multiple microphone feeds on our end?

Answer 3

Reporters will be provided with the single (floor) feed when attending in person. For virtual proceedings on Zoom, the floor feed will also be provided.

Questions et réponses

Question 1

S'agit-il d'audiences bilingues ou sont-elles entièrement en anglais ou entièrement en français ?

Réponse 1

Bilingue. Toutes les délibérations de la Commission (audiences et réunions) permettent aux locuteurs d'utiliser la langue officielle de leur choix. En général, les réunions sont plus susceptibles d'être bilingues et les audiences se tiennent habituellement dans la langue officielle du demandeur de licence.

Question 2

Exigez-vous que les reporters soient présents sur place pour toutes les audiences ?

Réponse 2

Non. Certaines audiences seront virtuelles seulement, et d'autres seront hybrides virtuelles/en personne. Les reporters ne seraient pas tenus de se présenter sur place, mais ils pourraient choisir de le faire.

Question 3

Lors de la connexion à l'alimentation du microphone sur le site de l'audience, si nous sommes censés y assister en personne, aurons-nous accès à une seule alimentation qui fournit tous les différents canaux de microphone sur une seule ligne, ou serons-nous censés prendre plusieurs flux de microphone de notre côté ?

Réponse 3

Les reporters recevront une seule alimentation (du sol) lorsqu'ils assisteront en personne. Pour les procédures virtuelles sur Zoom, le flux d'étage sera également fourni.